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مدیر فنی تیم ملی فوتبال امید ایران گفت: ظریف و جان کری هر شب به یکدیگر 
شب بخیر می گویند آن موقع مصاحبه من با بی بی سی بد است؟! محمد مایلی 
کهن در مورد اینکه پولی بابت قرارداد 150 میلیون تومانی اش با تیم امید دریافت 

کرده یا نه گفت: خیر هنوز پولی بابت این قرارداد به من پرداخت نشده است.
وی در مورد اینکه ظاهرا کمیته اخلاق قرار بوده به مصاحبه او با BBC فارســی 
رســیدگی کند گفت: این مساله را از کسانی بپرســید که آن را بیان کرده اند. من 
31ســال در بخش های مختلف ورزش مدیریت کرده ام از اداره ورزش شمیران 
گرفته تا اداره ورزش شــهر ری، من معــاون اداره کل ورزش تهران هم بوده ام و 
می دانم که با چه رســانه ای صحبت کنم  چه بگویم. ضمن اینکه ظریف و جان 
کری هر شب بهم دیگر شــب بخیر می گویند آن موقع صحبت من با BBC بد 
است؟! BBC دشمن شده و لابد CNN و سایر رسانه ها رفیق فابریک هستند؟!

مایلی کهن تصریح کرد: خود آقا فرمودند حتی کسی که به نظام اعتقاد ندارد بیاید 
و رای بدهد حالا مصاحبه من با BBC  دغدغه دوستان شده است؟!

مدیرفنی تیم امید در مورد جنگ روانی که عربســتان علیه فوتبال ایران در آسیا 
به راه انداخته، گفت: همیشــه می گویند سیاســت نباید در فوتبال دخالت کند. 
خاکپور هم در قطر وقتی خبرنگاران قطری گفتند جنگی بین تیم شما و قطر در 
خواهد گرفت گفت فوتبال جنگ نیست. اصلا المپیک زمانی بنا شد که به اندازه 
کافی جنگ و خونریزی در دنیا وجود داشت و آدم ها کشته می شدند. حرف های 

خاکپور با استقبال خبرنگاران ژاپنی مواجه شد. 

ســرمربی اســبق تیم ملی فوتبال ایران گفت: زمانی وقتی من به داور اعتراض 
کردم همه به من انتقاد کردند که انتقادها هم درســت بود اما وقتی سرمربی تیم 
ملی شدم جام اخلاق هم گرفتیم با این حال انگار ارزش ها تغییر کرده چون وقتی 
کی روش آن حرکت زشت را مقابل مربی کره انجام داد نماد تعصب ایرانی شد ولی 
اگر من چنین رفتاری می کردم من را دار می زدند! کفاشیان می گوید کی روش 
از ایرانی ها ایرانی تر اســت. اگر این حرکت زشت نماد ایرانی است پس حتما من 
اصلا ایرانی نیستم و  ضد ایرانی هستم. آن حرکت کی روش فرهنگ چند هزار 

ساله ایران و ایرانی را زیر سوال برد. 
مایلی کهن تصریح کرد: زمانی که تیم ملی بامن به عربستان باخت با چشمانی 
اشــکبار به عربســتانی ها تبریک گفتیم و من به بازیکنان گفتم که عیبی ندارد 
فوتبال همین است و بروید به عربستان تبریک بگویید همه ما با چشمان اشکبار 
این کار را کردیم. این ورزش است نباید با سیاست آن را قاطی کرد. اکنون خیلی 
ها می خواهند مربی با شخصیتی مثل خاکپور را ذبح کنند در حالیکه تیم امید در 
اینچئون با وینگادا ناکام مطلق بود. آن تیم مال کی روش هم بود. آیا آن تیم خوب 
نتیجه گرفت؟ خوب بازی کرد؟ در اخلاق هم که مناســب  نبود. انگار یک سوپر 
مافیا وجود دارد که می خواهد برخی آدم ها را نابود کند. من که ذبح شده هستم و 

مشکلی ندارم ولی می خواهند خاکپور را هم سر ببرند.
وی در گفت و گو با خبرنگار ورزشــی خبرگزاری فارس افزود: البته ریشه و تیشه 
دســت آدم های مافیایی نیســت اگر بود اکنون اســتخوان هایم هم پودر شده 

بود. بدون اجازه خــودش برگی از درخت نمی افتد. البتــه تیم امید هم حریفان 
ناجوانمردی داشــت. من نمی گویم کادرفنی امید اشتباه نداشت ما اشتباه هم 
داشتیم. با این حال از جناب سرافراز مدیر کل محترم صدا وسیما می خواهم که 

به من فرصت صحبت کردن در رسانه ملی را بدهد. 
مایلی کهن با اشــاره به برنامه نود گفت: فســاد فقط گرفتن پول نیست. من هم 
قبول دارم که فردوسی پور یا  همان کی روشی پور پول نمی گیرد اما وقتی فردی 
ذهن یک جامعه را خراب می کند فسادش بیشتر از پول گرفتن نیست؟! تیم ملی 
فوتبال علی اصغری بازی می کند و بعد می گویند کی روش برند است. ایشان در 
آنسوی آب ها برند است. در 5 سالی که در فوتبال ما بوده چه کار کرده است؟ کدام 
بازیکن را به فوتبال ایران اضافه کرده است؟ کدام بازیکن در زمان ایشان لژیونر 
شده و ترانسفر شده است؟ ماهی 700 میلیون تومان دستمزد می گیرد البته در 
سال هم که بیشــتر از سه چهار ماه در ایران حضور ندارد اگر اینجوری بخواهیم 

حساب کنیم شاید ماهیانه دو میلیارد تومان دستمزدش شود. 
وی افزود: تیم ملی در جام ملت ها به عراق می بازد و مثل ســرداران فاتح از آنها 
استقبال می کنند. در برنامه نود هم شــنیده ام که فردوسی پور با چراغپور جر و 
بحث کرده چون فردوسی پور فکر می کرده چراغپور مخالف تیم امید است و از او 
مصاحبه ای شنیده بوده که گفته دانش فنی این تیم کم بود که ظاهرا منظورش 
بازیکنــان تیم امید بوده و در برنامه نود هم می گویــد تیم امید مدرن بازی کرد و 

همین مساله باعث ناراحتی فردوسی پور شده بود.

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

اتحادیه فوتبال انگلیس از 
لوگوی جدید رقابت های لیگ 
برتر رونمایی کرد. مثل گذشته 
در این لوگو، طرح یک شیر به 
همراه نوشته "لیگ برتر" به 
چشم می خورد. طرح شیر از 
سال 1992 ، لوگوی لیگ برتر 
بوده و تغییرات زیادی از آن 
سال تا به امروز داشته است.

تیتر دو

 سرنوشت والدس
 در انتظار دپای؟

سرمربی منچســتریونایتد ستاره هلندی تیمش را به 
تیم دوم فرســتاد تا ثابت کند که از این بازیکن بسیار 

عصبانی است.
به گــزارش اســکای اســپورتس، به نظر می رســد 
ممفیس دپای، ســتاره هلندی منچســتریونایتد در 
مسیر ویکتور والدس حرکت می کند و احتمال جدایی 

او از شیاطین سرخ زیاد است.
دپای در فصــل جابه جایی تابســتانی بعــد از فصل 
درخشــانی که با آیندهوون پشــت ســر گذاشت، از 
 ایــن تیم جدا شــد و با رقمی بــالا پیراهــن یونایتد را 

بر تن کرد.
قبل از پیوستن این ستاره هلندی به شیاطین سرخ، 
بسیاری به ستایش از او پرداختند و این بازیکن جوان 
را به کریســتیانو رونالدو تشــبیه کردند. دپای شروع 
خوبی در لیگ جزیره داشــت و نشــان داد می تواند 
به بازیکنی بزرگ تبدیل شــود اما طولی نکشید که با 
افت محسوسی روبرو شد و لوییس فان خال هم او را 

نیمکت نشین کرد.
دپای جایگاهش را در ترکیب اصلی یونایتد از دســت 
داده و به نظر می رســد مورد غضب فان خال تبدیل 

شده است. 
این مربــی هلنــدی تصمیــم گرفت بازیکــن مورد 
علاقه خود را به تیم دوم یونایتد منتقل کند تا نشــان 
دهد کــه از این بازیکن به شــدت عصبانی اســت و 
 ممکن اســت سرنوشــتی همچون ویکتور والدس 

در انتظار او باشد.
دپای در دیــدار برابر چلســی هم با تســاوی یک بر 
یک به پایان رســید، به عنوان یار جایگزین به میدان 
رفت و نتوانســت بازی خوبــی را به نمایــش بگذارد 
 و همین باعث شــده تــا فان خال چنیــن تصمیمی 

بگیرد.
این مربی هلندی پیش از این هم ویکتور والدس را 
به خاطر اعتراض به تیم دوم فرســتاده بود. به نظر 
می رســد دپای هم به سرمربی خود اعتراض کرده 
و اگر چنین چیزی ثابت شــود، بایــد گفت احتمال 
جدایی او شیاطین سرخ هم بسیار زیاد است چراکه 
فان خال نشان داده مربی بسیار مغروری است و به 
این راحتی از کنار سرپیچی بازیکنان از دستوراتش 

نمی گذرد.

مسی تحت عمل جراحی 
کلیه قرار می گیرد

مهاجم آرژانتینی تیم فوتبال بارسلونا به دلیل ناراحتی 
کلیه امروز تحت آزمایش قــرار خواهد گرفت. لیونل 
مســی از دسامبر ســال گذشــته از ناحیه کلیه دچار 
مشکلاتی شده است و قرار است امروز سه شنبه تحت 
آزمایش قرار بگیرد. مسی به همین دلیل بود که بازی 
نیمه نهایی جام باشــگاه های جهان را از دست داد. 
این بازیکن امــروز تحت آزمایش دقیق کلیه قرار می 
گیرد تا در صورت تشــخیص، تحت عمل ســطحی 

برای برطرف کردن مشکل سنگ کلیه قرار بگیرد.

تکذیب توافق بین بارسلونا و 
کمپانی پپسی

در حالیکــه برخــی رســانه هــا از امضای قــرارداد 
باشــگاه بارســلونا و پپســی خبر داده بودند، نشریه 
موندودپورتیــوو این مســاله را تکذیب کرد. باشــگاه 
بارسلونا همچنان در حال بررسی گزینه های موجود 
برای اسپانســر پیراهن خود در فصل آینده است؛ با 
علم به اینکه قرارداد همکاری با هواپیمایی قطر، 31 
ژوئن)تیرماه( آینده به اتمام خواهد رسید.  از نایکی و 
پپسی به عنوان اسپانسرهای بعدی پیراهن بارسلونا 
نام برده شده و حتی برخی رسانه ها از توافق با پپسی 
بر سر این مساله نوشــته بودند ولی موندودپورتیوو به 
نقل از منابع نزدیک به باشــگاه بارسلونا این موضوع 

را تکذیب کرد.

ریبری به تمرینات بایرن 
مونیخ بازگشت

هافبک فرانســوی تیــم فوتبال بایــرن مونیخ برای 
نخســتین بار پــس از دو مــاه برای نخســتین بار در 
تمرینات این تیم شرکت کرد. فرانک ریبری 32 ساله 
پس از پشت سر گذاشــتن 9 ماه مصدومیت، در ماه 
دســامبر به میدان بازگشــت اما تنها پس از انجام دو 
بــازی، بار دیگر مصدوم شــد. این اتفــاق در بازی با 
دینامو زاگرب در چارچوب رقابتهای لیگ قهرمانان 
اروپا برگزار شد. بازگشــت ریبری دو روز قبل از بازی 
بایرن مونیخ با تیم دسته دومی بوخوم در یک چهارم 
نهایی جام حذفی آلمان روی داده است. آرین روبن، 
هم تیمی  ریبری در بایرن، بازگشت ملی پوش پیشین 
فرانســه به تمرینات تیم را اتفاق مثبتی قلمداد کرده 

است. وی گفت: ما به ریبری نیاز داریم.

هزینه جام جهانی 2022 
اعلام شد

کمیته  برگــزاری جــا م جها نی 2022 قطــر، هزینه 
تاسیســات جــا م جها نــی قطــر را 30 میلیــارد دلار 
اعلام کرد. حســن التحــوادی، مســئول برگزاری 
این مسابقات گفت: این رقم شــامل محل تمرین و 
جایگاه مطبوعات نیز می شود. در پایان سال تصمیم 
خواهیــم گرفت که تعداد ورزشــگاه ها هشــت یا 10 
استادیوم باشد. فیفا آن را باید تعیین کند. او در ادامه 
افزود: جهان تنها شــاهد فرهنگ قطر نخواهد بود 
بلکه خاورمیانه و جهان عرب نیز آشــنا خواهد شــد. 
نیازمند برگزاری مسابقات این چنینی هستیم تا تصویر 
مثبتی از این بخش جهان ارائه دهیم و به این بخش 
از هو اد ا ران جهان فرصت بدهیم تا با هو اد ا ران دیگر 
کشــورها ارتباط برقرار کنند و بفهمند با وجود تفاوت 
فرهنگ ها، همه مان انسان هستیم و احساسات مان 
یکی اســت. التحوادی که علاقمند به حضور لیونل 
مســی در ایــن بازی ها اســت نیز گفــت: او بازیکن 

فوق العاده ای است و شرایط خوبی دارد.

جوان اول فوتبال ایران!
درست چند ساعت قبل از انتخاب شدن به عنوان جوان اول فوتبال ایران سردار 
آزمون به ســوژه اول اردوی روستوف در اسپانیا تبدیل شد. سردار آزمون مهاجم 
ملــی پوش ایرانی روســتوف همچنان یکی از بازیکنان محبوب این تیم روســی 

قلمداد می شــود. مهاجمی که جزو بازیکنان محبوب قربان 
بردی اف ســرمربی موفق روستوف محسوب شده و 

در نــزد هم تیمی هایش نیــز از جایگاه ویژه ای 
برخوردار اســت. آزمون درســت چند ساعت 

قبل از برنامه نود و انتخاب شدن به عنوان 
جوان اول فوتبال ایران در نظرسنجی این 

برنامه در تمرین روستوف در اردوی مالاگا 
اســپانیا جزو ســه بازیکنی بود که در چالش 

ضربات ایســتگاهی برای ســنجش سرعت و 
دقت در ضربه انتخاب شــد و در کنار دو ستاره 

دیگر تیم یعنی دیمیتری پولوز و ایوان نووســل به 
رقابت پرداخت.

شب بخیر شبانه ظریف و کری!
حمله مایلی کهن با کی روش فردوسی پور و حتی دکتر ظریف

رایگان کردن بازی ها برای تماشاگران یک مسکن موقت 
است و پروسه ای معکوس چرا که یکی از راه های درست 
برای قدرتمندتر شــدن باشــگاه ها درآمدزایــی از طریق 
بلیط فروشی اســت. پس از آنکه تماشاگران با ورزشگاه ها 
قهر کردند و چند سالی فوتبال باشگاهی و حتی ملی ایران با 
حضور کمترین تعداد تماشاگر برگزار شد، مسئولان به فکر 
افتادند که دوباره تماشــاگران را به ورزشگاه ها برگردانند. 
این التماس کردن برای بازگرداندن تماشاگران از باشگاه 
پرسپولیس و با رایگان اعلام کردن بازیها شروع شد و حالا 
تیم های دیگر هم دارند یکی یکی این کار را تکرار می کنند.
 پرســپولیس با همین روش توانســته تعداد قابل توجهی 
تماشــاگر را به ورزشگاه بکشاند. هرچند به این دلیل مهم 
باید زیبا و قابل تحمل بازی کردن پرسپولیس از نظر فنی 
را هم اضافه کرد. حــالا برخی تیم های دیگر هم دیدار با 
حریفانشان را رایگان اعلام کرده اند تا تماشاگران بیایند 
اما تضمینی برای این کار نیست چرا که در لیگ پانزدهم 

همه مثل پرسپولیس تماشاگر پسند بازی نمی کنند.

این موضوع را می توان از دو موضع متفاوت 
مورد بررسی قرار داد

اول اینکــه این امر نــه تنها اتفــاق خوبی نیســت، بلکه 

اتفاقی بدی نیز به شــمار مــی رود که باشــگاه ها دنبال 
رایــگان کــردن بلیط هــای ورزشــگاه ها می رونــد. این 
مســئله هم خجالت آور اســت، هم تضعیف کننده است 
و هــم بازخــورد بین المللی خوبی نــدارد. بلیــط فوتبال 
در ایــران مگــر چقدر اســت که دنبــال رایــگان کردن 
 آن می رونــد و یکــی از بازوهــای درآمدزایی باشــگاه را 

قطع می کنند؟ 
رایگان کردن بلیط ها البته دلایل فنی هم دارد اول اینکه 
بلیط فروشــی کلا دست وزارت ورزش است و عملا سهم 
بســیار کمی به  باشگاه ها می رســد. ثانیا اینکه از فوتبال 
آنطور که باید و شــاید در بــازی های معمولی اســتقبال 
نمی شــود که در چنین شرایطی باشــگاه تصور می کند با 
رایگان کردنش بیشتر سود می برد و حداقل در بعد نتیجه 
گرفتن با اتــکا به نفــس هوادارانش بهتــر عمل می کند 
که دیدگاه بدی هم نیســت اما واقعیت اینســت که این به 
دمیدن در بوق از سر گشــادش شبیه است تا یک حرکت 

درست و منطقی.
بایــد تاکید کرد که راه درســت بالا بــردن جذابیت، بهتر 
کردن شــرایط اقتصــادی و گرفتن پول بلیط فروشــی از 
وزارت ورزش است تا بخشی از هزینه های باشگاه تامین 
شــود. با این کار می توان آینده را ساخت، می توان درآمد 

زایی کرد و جلو رفت نه اینکه واپس گرایانه قدم برداشــت. 
این باشــگاه ها بــه درآمد نیــاز دارند اما به نظر می رســد 
مسیر طراحی شده یا اجرا شــده این روزها دقیقا پروسه را 
معکوس طی می کند. در واقع باید تاکید کرد اگر چه یک 
سری تماشــاگر به تعداد محدود خوشحال می شوند و به 
ورزشگاه می روند اما این باشــگاه ها می توانند سال های 
ســال با درست کردن مراحل و سیســتم های درآمدزایی 
تعــداد نامحــدودی فوتبال دوســت را طی ســال های 
سال خوشــحال کنند در نتیجه این درســت است نه آن 
که برخــی بازی ها را رایــگان کنیم، فرامــوش نکنید که 
برخی مســابقات اروپایــی بلیط هایی به قیمــت صد یورو 
یا دلار دارند و فروش هم می رود پس بهتر اســت مســیر 
را صحیــح طی کنیم نــه اینکه فقط به همیــن امروز فکر 
کنیم. نــگاه دیگر به این موضوع البته دیدن مشــکلات 
اقتصادی تماشــاگران اســت که نمی توانند هزینه های 
حضور در ورزشگاه ها و تهیه بلیت و تماشای یک مسابقه 
را تامین کنند. از این حیث باید رایگان اعلام شــدن را به 
نفع این دسته از تماشاگران دانست که می تواند به حضور 
پرتعداد آنها کمک کند. با این حال باید بیشتر بررسی شود 
که رایگان کردن تماشای مســابقات برای فوتبال خوب 

است یا ید؟

رایگان کردن فوتبال خوب یا بد؟

ورزش


